
Protokół Nr 1/2016 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 

w dniu 25 stycznia 2016 r. 
 

 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 

2. Przyjęcie planu pracy Komisji Budżetu i Finansów na rok 2016. 
 

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 14

30
 „otworzyła i prowadziła” Przewodnicząca Komisji – 

Jadwiga Klonowska. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz przedstawiony 

porządek, głosując: za- 4 (jednogłośnie).   

 

Ad 2 
Komisja zapoznała się z projektem planu pracy Komisji Budżetu i Finansów na rok 

2016, stanowiącym załącznik do protokołu i przyjęła go głosując: za- 5 (jednogłośnie), bez 

uwag. 

 

Ad 3 
W sprawach różnych radni  poruszyli następujące problemy: 

Przewodnicząca Komisji – poinformowała, że pojawił się wniosek grupy radnych do 

Przewodniczącego Rady Miejskiej, którzy wnoszą o wystąpienie z pismem do Dyrektora 

Centrum Dializa w sprawie zaproszenia Dyrektora lub przedstawiciela prywatnej spółki 

Centrum Dializa na najbliższą sesję Rady Miejskiej w celu przedstawienia sytuacji Szpitala 

Powiatowego i zamierzeń związanych z dalszym jego funkcjonowaniem oraz sytuacją 

zatrudnionych w nim pracowników. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

K.Skoczyk - stwierdził, że wnioskując po ostatniej Sesji Rady Powiatu  nie ma szans, aby 

ktokolwiek przyjechał. Radni powiatowi otrzymali tylko pismo a podobnie wnioskowali. 

J.Klonowska – proponowała, aby ten temat omówić na wspólnym posiedzeniu komisji Rady. 

P.Szyszlak – poparł w/w propozycję, ponieważ będzie można spokojnie zapoznać się z 

informacją bez udziału mediów. 

Burmistrz – powiedział, że inicjatywa jest dobra, niezależnie czy to będzie na sesji czy na 

wspólnym posiedzeniu komisji. 

 

Komisja przegłosowała wniosek do Przewodniczącego Rady o przedstawienie w/w informacji 

na wspólnym posiedzeniu komisji Rady, głosując za-5 (jednogłośnie).  

 

Po wyczerpaniu tematyki Przewodnicząca Komisji zamknęła w/w punkt. 



 

Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.15
30

 zakończono Komisję.  

Protokołowała: M.Zimmer 

 

  Przewodnicząca Komisji 

 

         Jadwiga Klonowska 
 


